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TRIADTM01 Shielded 
Subminiature Circular 

Connectors 

 

Product Facts 

• Small and lightweight, shielded round connector system  
• Panel mount PCB versions - 180° and 90°  
• Panel mount - Solder Cup - 180° versions  
• Field serviceable male and female connectors--crimp and solder version--for on site 

connections  
• Single and double ended overmoulded cable leads are available  
• Customized assemblies are possible to make upon request  
• Components for BUS applications available  





Description 
Where shielding is a requirement in medical or industrial applications there will be the use of 
TRIADTM01 a good decision. The small and lightweight system is available as panel mount headers 
with solid posts 180° and 90° for soldering on PC boards and also with solder cups for wire 
termination.  

The PCB version has two board locks and the solder cup version has two solder tabs for grounding.  

Through the three O-ring design on the panel mount connectors and in connection with the over-
moulded cable assemblies, TRIADTM01 is a liquid and dust tight system according to IP65 protection 
class (DIN 40050). The reasonable shielding, the small diameters, the over-moulded connector with 
cable and the use of metallic parts makes TRIADTM01 also useable in harsh environments such as a 
factory where TRIADTM01 can be used in BUS applications such as CAN or MODULAR too.  

Components such as T-Adapters and terminator plugs with a resistor are also available in different 
colors upon request (e.g. yellow and purple).  

Specifications 
Shell Protection Class (nested condition):  IP65 acc. DIN 40050 
Temperature Range:  -40°C to +85°C 
Mating Cycles: ≤500 
Test Voltage: 625 V AC 
Operating Voltage: 60 V AC 
Contact Resistance: < 6 m ohm 
Interlock:  Screw Type 

 





















 

 
 

Компания «ЭлектроПласт» предлагает заключение долгосрочных отношений при 
поставках импортных электронных компонентов на взаимовыгодных условиях! 

 
Наши преимущества: 

 Оперативные поставки широкого спектра электронных компонентов отечественного и 
импортного производства напрямую от производителей и с крупнейших мировых 
складов; 

  Поставка более 17-ти миллионов наименований электронных компонентов; 

 Поставка сложных, дефицитных, либо снятых с производства позиций; 

 Оперативные сроки поставки под заказ (от 5 рабочих дней); 

 Экспресс доставка в любую точку России; 

 Техническая поддержка проекта, помощь в подборе аналогов, поставка прототипов; 

 Система менеджмента качества сертифицирована по Международному стандарту ISO 
9001; 

 Лицензия ФСБ на осуществление работ с использованием сведений, составляющих 
государственную тайну; 

 Поставка специализированных компонентов (Xilinx, Altera, Analog Devices, Intersil, 
Interpoint, Microsemi, Aeroflex, Peregrine, Syfer, Eurofarad, Texas Instrument, Miteq, 
Cobham, E2V, MA-COM, Hittite, Mini-Circuits,General Dynamics и др.); 
 

Помимо этого, одним из направлений компании «ЭлектроПласт» является направление 
«Источники питания». Мы предлагаем Вам помощь Конструкторского отдела: 

 Подбор оптимального решения, техническое обоснование при выборе компонента; 

 Подбор аналогов; 

 Консультации по применению компонента; 

 Поставка образцов и прототипов; 

 Техническая поддержка проекта; 

 Защита от снятия компонента с производства. 
 
 
 

 
 

Как с нами связаться 

Телефон: 8 (812) 309 58 32 (многоканальный)  
Факс: 8 (812) 320-02-42  
Электронная почта: org@eplast1.ru  

Адрес: 198099, г. Санкт-Петербург, ул. Калинина, 

дом 2, корпус 4, литера А.  
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